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Innkommet sak, synlighet i valgkamp 
 
Sammendrag: 
Innkommet sak fra Fagforbundet Narvik om synlighet i valgkamp. 
  
  
  
 
Forslag til vedtak: 
 
Saken taes opp under Fylkesmøtets sak om den  faglig/politiske situasjonen. 
  
  
 
 
Fylkesstyret Nordland 11.12.2024: 
 
Behandling: 
 
Innledning v/Tore. 
 
Fylkesstyret Nordland - 184/24 Vedtak: 
Fylkesstyrets innstilling vedtatt: 
Saken taes opp under Fylkesmøtets sak om den  faglig/politiske situasjonen. 
  
  
 
Sakens fakta: 
Synlighet valgkamp  
Da Norge har stortingsvalg høsten 2025 oppfordres ledelsen i Fagforbundet og spesielt 
sentralt til å intensivere valgkampen med aksjoner og synlighet i det offentlige rom.  
Vi mener at Fagforbundet som det største forbundet i Norge må vise muskler slik at Norge 
ikke får en Høyre-regjering etter valget. Arbeiderpartiet har flest ordførere etter høstens 



valg, men det store flertallet av oss bor likevel i en Høyre-styrt kommune.  
Høyre styrer de mest folkerike kommunene. - Vi må være mer synlig for å snu denne 
trenden. Tidligere da Høyre satt i posisjon, innførte de flere tiltak som svekket folks velferd 
og rettigheter. Dette ønsker ikke vi skal skje igjen, da vi ser at dagens Støre regjering har 
klart å reversere og rydde i noe av dette.  
Vanlige folk forventer at de store forbundene og LO kjører på for å synliggjøre hva dagens 
regjering virkelig har fått til. Vi ser at formidling av de store gevinstene ikke blir publisert i 
stor grad, eller at mye forsvinner i utenriks hendelser, blant annet med stor fokus på krig i 
Europa. Forstå oss rett, det er viktig å rette fokus på dette også - men det utgjør at vi må 
arbeide enda mer for å være mer synlig for å komme i fokus. For folk flest er dagens 
økonomi både et hett tema og et tabu tema og med dette er trolig økt kjøpekraft noe som 
står øverst på ønskelisten. Vi må være en handlekraftig organisasjon som skal bistå i 
kampen for en god regjering, og som en kamporganisasjon som skal trygge den norske 
arbeidslivsmodellen og velferdsstaten må vi være synlig. 
Synlighet valgkamp 
Da Norge har stortingsvalg høsten 2025 oppfordres ledelsen i Fagforbundet og spesielt 
sentralt til å intensivere valgkampen med aksjoner og synlighet i det offentlige rom. 
Vi mener at Fagforbundet som det største forbundet i Norge må vise muskler slik at Norge 
ikke får en Høyre-regjering etter valget. 
Arbeiderpartiet har flest ordførere etter høstens valg, men det store flertallet av oss bor 
likevel i en Høyre-styrt kommune. Høyre styrer de mest folkerike kommunene. 
- Vi må være mer synlig for å snu denne trenden. 
Tidligere da Høyre satt i posisjon, innførte de flere tiltak som svekket folks velferd og 
rettigheter. Dette ønsker ikke vi skal skje igjen, da vi ser at dagens Støre regjering har klart 
å reversere og rydde i noe av dette. 
Vanlige folk forventer at de store forbundene og LO kjører på for å synliggjøre hva dagens 
regjering virkelig har fått til.Vi ser at formidling av de store gevinstene ikke blir publisert i 
stor grad, eller at mye forsvinner i utenriks hendelser, blant annet med stor fokus på krig i 
Europa. Forstå oss rett, det er viktig å rette fokus på dette også - men det utgjør at vi må 
arbeide enda mer for å være mer synlig for å komme i fokus. 
  
For folk flest er dagens økonomi både et hett tema og et tabu tema og med dette er trolig 
økt kjøpekraft noe som står øverst på ønskelisten. 
Vi må være en handlekraftig organisasjon som skal bistå i kampen for en god regjering, og 
som en kamporganisasjon som skal trygge den norske arbeidslivsmodellen og 
velferdsstaten må vi være synlig. 
Saksbehandling innenfor NAV 
Den siste tiden har Fagforbundet Narvik mottatt flere henvendelser fra medlemmer som har 
hatt behov for bistand i samhandling med NAV. Dette gjelder alt fra innsending av saker til 
dialog, oppfølging og klagesaker. Bekymringen over lange saksbehandlingstider er utbredt 
blant medlemmene, og mange opplever at NAV-systemet ikke ivaretar dem på en 
tilfredsstillende måte. 
Et tilbakevendende problem er at når man kontakter NAV, snakker man ofte med ulike 
saksbehandlere, noe som kan føre til inkonsekvente svar og informasjon. Dette skaper 
frustrasjon, spesielt for dem som er avhengige av å ha en kontinuerlig dialog med NAV for 
å få sine saker behandlet. 
Det har vært flere mediesaker der NAV har fått kritikk for sin saksbehandling, og det er 



tydelig at de tar dette på alvor. De har iverksatt tiltak, blant annet ved å øke bruken av 
konsulenter som skal bidra til digitalisering. Det er imidlertid spørsmål om dette er den 
rette bruken av ressurser. Bør ikke fokuset rettes mer mot tiltak som direkte påvirker 
brukerne og deres opplevelse av tjenestene? 
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Tore Andre Jakobsen Tore Andre Jakobsen 
fylkesleder fylkesleder 

 
 
 


